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Til Synnøve Ødegård. 



Tilbakemelding fra Bjerka FAU på høringsutkastet til kommunedelplanen! 

Vi har hatt felles foreldremøte for alle klasser ved Bjerka skole, der mange 

gode innspill kom frem. 

- Mer læring gjennom praktiske ting, læring i skog og mark. Viktig at elever 

som ikke er teoretikere får større sjanse til læring gjennom praktiske 

tilrettelagte fag. 

- Alle elever skal ha tilbud om lik svømmeopplæring, det er behov for mer 

enn ett år svømmeundervisning i småskolen! Viktig for å utjevne sosiale 

forskjeller. 

- Mobbing; viktig at det blir satt mer fokus på. Mobbing er på ett annet nivå 

i dag enn det var før, bevisstgjøring av hva mobbing er. 

- Grunnlag for videregående skole, mange som ikke vet hva de vil når de blir 

store. Elever skulle hatt mulighet til å prøve ut/oppleve forskjellige yrkes 

retninger før de skal begynne på videregående. 

- Bedre tilpasset lærerstruktur opp mot videregående skole, dette for å få 

en mildere overgang. 

- Ønske om mer tilgjengelig helsesøster i skolen. Helsesøster skulle hatt 

mer tid ved hver enkelt skole.  

- Danne MOT-gruppe. 

- Jobbe mer mot en leksefri skole, tilbud om leksehjelp helt opp til 

10.klasse. Vanskelig for foreldre å hjelpe barna med lekser som de ikke 

forstår selv. 

- Arbeidsverksted i alle fag. Matteverksted e som vi har på vår skole er 

kjempe nyttig og ungene liker det veldig godt. 

- Begrensning for størrelser på skoleklassene. 

- Bedre system for å få ekstra ressurser inn i skolen, i dag må foreldre 

være ressurs sterke for å få dette igjennom. Hva med de som ikke har så 

ressurssterke foreldre. System som plukker de opp. 

- Kulturskolen; er noe som er blitt veldig dyrt. Ikke alle foreldre som har 

råd til dette(instrumentleie, notestativ m.m). Det skulle vært mulighet for 

de som ikke har så god økonomi til å søke støtte på noe vis slik at deres 

barn og unge kunne fått det samme tilbudet som andre. Idrettslag koster 

medlems kontigent men på langt nær så mye som å ha en fritidsaktivitet 

som musikk. 

- Skolefrukt tilbud til alle. 



- God nok tid til å spise skolemat. 

- Gym og svømmetilbud burde vært like bra til alle skoler og deres elever. 

- Kommunen burde generelt sett tenkt mer samlokalisering. 

- Ønske om et flerbruks hus, samlingsplass for plassens befolkning. 

- Flere tomter og leiemuligheter for alle. De unge skulle hatt bedre tilbud 

om å etablere seg, dyrt boligmarked. 

- Psykiatri; viktig å få inn ressurser allerede fra bhg-småskole. Få inn tidlig 

hjelp der det trengs. 

- Barnevern må profilere seg mer positivt, få frem alle de positive sakene 

som blir glemt bak de negative. Kjempe viktig jobb de gjør. Kutt i 

barnevern må IKKE forekomme! 

- Andre yrkesgrupper inn i skolen og barnehagen, tenke mer psykisk helse. 

Barnevernspedagoger og sosionomer? 

- Felle kompetanse senter i kommunen, et kjempeløft for flere av 

kommunens instanser. 
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